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>ada Majlls Penyerahan Sumbangan Zakat TM Mel aka dan Jape run 
JAHMAD 

Jercepat projek sisa jadi tenaga 

!lupusan 
rdang kritikal 
pepejal dan semakin padat 
an sisa buangan sampah 
:garkan berjumlah 1,100 tan 
:i. 
eadaan trafik di sana yang 
: antara punca menyebab-

wujudnya tapak-tapak 
<ah haram, jadi antara pe
saian yang pihak kerajaan 
: buat adalah untuk diada
iTTE. 
tyangnya sehingga hari ini 
c itu belum dimulakan pun 
a difahamkan terdapat isu 
atkan syarikat dil;rntik, na
~ita minta KPKT segeralah 
elesaikan dan membina 
kerana keadaan ini sangat 
esak; katanya pacta Majlis 
rahan Sumbangan Zakat 
lelaka dan Japerun Paya 
ut di sini, semalam. 
iau berkata demikian ke-

tika diminta mengulas mengenai 
kenyataan Perbadanan Pengu
rusan Sisa Pepejal dan Pember
sihan Awam (SWCorp) yang 
mepdedahkan Melalca sebagai 
negeri tertinggi memiliki tapak 
pelupusan sampah haram. 

Sebanyak 608 tapak dikenal 
pasti di negeri ini sejak Januari 
sehingga September lalu dengan 
Melalca Tengah mempunyai 214 
lokasi, Hang Tuah Jaya (135), Alor 
Gajah (112), m analcala Jasin mere
kodkanjumlah sebanyak 147. 

Mengulas lanjut Rais berkata, 
pihaknya akan turut mengam
bil langkah segera berkenaan 
isu tapak pembuangan sampah 
haram dengan memanggil agensi 
berkaitan dalam masa terdekat. 

"Selaku exco yang bertang
gungjawab, kita ambit tindakan 
segera," katanya. 
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DBKL fokus isu 
pembangunan, 
sosioekonomi 
KUALA LUMPUR - Belan
jawan Dewan Bandaraya Kuala 
Lumpur (DBKL) akan datang 
bakal memfokuskan pacta isu
isu pembangunan, sosioekono
mi dan kelestarian bandar, 
bertepatan dengan konsep 
Kerajaan Madani. 

Menurut Menteri di Jabatan 
Perdana Menteri (Wihiyah 
Persekutuan), Dr. Zaliha 
Mustafa, antara perkara-
perkara yang akan dititikbe
ratkan ialah isu-isu kemi!';ki
nan bandar, miskin tegar dan 
penjaja kecil. 

"Bidang tugas penting yang 
digalas oleh DBKL adalah un
tuk memastikan program
program pembangunan. 
sosioekonomi, kawalan peran
cangan dan perkhidmatan di 
sini berjalan secara terancang, 
selaras dengan apa yang di
gariskan oleh kerajaan. 

~ 

·saya juga berharap agar 
DBKL sentiasa amalkan tang
gungjawab yang diamanahkan. 
Bagaimanapun, pacta masa 
hadapan, sudah tentu kami 
mengharapkan sesuatu yang 
jauh lebih baik daripada apa 
yang sedia ada," ulasnya. 

Beliau berkata demikian ke
tika ditemui di Majlis Sambu
tan Selamat Datang dan Sesi 
Taklimat di Menara DBKL 1, di 
sini semalam. 

Bagaimanapun, Dr. Zaliha 
tidak menafikan wujudnya 
defisit dalam belanjawan yang 
dibentangkan sebelum ini. 

"Pacta taklimat hari ini, 
saya melihat terdapatnya de
fisit-pacta perbelanjaan tahun 
2024. Oleh itu, kami a kan beri 
lebih penekanan untuk ting
katkan hasil bagi DBKL supaya 
masalah ini dapat diatasi," 
ujarnya. 
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ZALIHA ketika menghadiri Majlis Sambutan Selamat Datang dan Sesi 
Takllmat di Menara DBKL 1. Kuala Lumpur semalam. 

rguna alami gangguan air di Seberang Perai 
GEORGE TOWN - Kira-kira 
200,000 pengguna air di daerah 
Barat Daya dan Seberimg Perai 
berdepan gangguan bekalan air 
t idak berjadual semalam, susu
lan berlalcu kejadian paip pecah 
senaniAn P..-1 ~~n TY'IiH~~"'.......... .4> 

12.30 tengah malam tadi (se ' 
mal am). 

"Kami juga akan umumkan . 
jangkaan masa gangguan bekalan 
air sebaik sahaja kami mendapat 
kornitmen daripada pakar kon-

Tambahnya, saluran paip 
pecah itu ditemui kira-kira pukul 
8.26 pagi kelmarin dan PBAPP 
telah melantik kontraktor pakar 
yang berpangkalan di Port Klang 
untuk menyiasat kejadian it 
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